
L'aigua de l'Estany activa la campanya electoral

El debat va pujar de to quan va sor tir el pol�mic tema del canvi de la gesti� de l'aigua i el

d�f icit de l'Ajuntament. Tamb� hi va haver enfrontaments en tractar d'urbanisme

L'escenari del Teatre Municipal durant el debat , que

va moderar la periodista Montse Asper坦. Foto:

JOAN SABATER.

Acumul�vem for�a dies de campanya i molts minuts de debat i

encara els candidats no s'havien enfrontat per la q�esti� m�s

controver tida d'aquest mandat: el projectat canvi de gesti� de la

distribuci� de l'aigua, que defensen CiU i el PSC i que preveu, entre

altres novetats, l'entrada del consistori a Aig�es de Banyoles i

l'avan�ament d'una par t del c�non de l'aigua. Nom�s va caldre que

Langa (ICV) toqu�s el tema tangencialment i que Vicens (Junts per

Banyoles) pronunci�s en la mateixa frase Òb� comunalÓ i ÒaiguaÓ

perqu� Jordi Bosch Barraca(Plataforma PSC i regidor d'Urbanisme) ataqu�s a fons. Els va acusar de fer

Òdemag�gia i populismeÓ perqu� anaven dient que el projecte afecta el b� comunal (l'aigua de l'estany) quan

saben per fectament Ðva recalcarÐ que el nou model t� a veure nom�s amb la distribuci�. Va ser l'�nic moment

tens d'un debat en qu� Noguer (CiU) i Vicens van donar molt bona imatge i en qu� Bosch i Langa van ser

especialment brillants i incisius. Pazos (CUP), la m�s jove Ði l'�nic candidat dels presents sense experi�ncia al

consistoriÐ va estar molt nerviosa i va tenir unes intervencions m�s aviat discretes.

L'enfrontament pel tema de l'aigua havia aparegut en tractar el d�f icit municipal (753.000 euros) del qual Vicens

va fer responsable CiU i el PSC. Noguer va treure impor t�ncia a la situaci� i va replicar que la major par t

d'aquella xifra correspon a sent�ncies per contenciosos urban�stics generats en ajuntaments anteriors. Quant a

maneres de reduir el d�f icit es van sentir diverses propostes, per exemple: que no es retallin les par tides de caire

m�s social (Pazos); que es gasti menys en publicitat i representaci� Ðen alálusi� a la festa del Banyol� de l'AnyÐ

(Langa), cosa en qu� va coincidir amb Vicens.

L'elaboraci� del nou pla general va ser l'altre tema que va ocupar m�s temps. Langa i Vicens van insistir a

retreure a Noguer i Bosch que encara estigui pendent, quan en la campanya del 2007 tots els candidats s'havien

comprom�s a redactar-lo en aquest mandat. Els aláludits van argumentar el retard pel fet que s'han hagut de

solucionar diversos conf lictes urban�stics provocats quan ERC governava.

El debat, el van seguir un centenar de persones en directe, al Teatre Municipal. El va emetre el Canal Catal�

Girona Pla, que l'havia organitzat juntament amb El Punt. A l'inici de l'acte es va fer un minut de silenci en senyal

de dol per les v�ctimes del terratr�mol de Llorca.
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